

အတွဲ 10

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့၊ မင်္ဂလာပါ။

လာမည့် တနင်္လာနေ့တွင် ကျောင်းသို့ပြန်တက်ရောက်ခြင်း အစီအစဉ် အတွက် နောက်အဆင့်များကို ဆွေးနွေးမည့် DCSD ၏ ဘုတ်အစည်းအဝေးသို့ ကျွန်ုပ်တက်ရောက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာရေး အောင်မြင်မှုအတွက် ပွင့်လင်းမြင်သာမှုသည် အရေးကြီးသည်ဖြစ်သည့်အလျောက် အစည်းအဝေးမှ စိတ်ဝင်စား ဖွယ်အကောင်းဆုံးဖြစ်သော အချက်အလက်များကို သင်တို့နှင့် ကျွန်ုပ် မျှဝေမည်ဖြစ်ပါသည်။ လာမည့် ဘုတ်အစည်းအဝေးပွဲကို DeKalb ကျောင်းများ TV (DSTV)၊ DeKalb ကောင်တီအတွင်းရှိ ရုပ်သံလိုင်း 24 တွင် သင် ကြည့်ရှုနိုင်သည် သို့မဟုတ် ဤနေရာတွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ -

<https://www.dekalbschoolsga.org/communications/dstv/>

ပြန်လည်ဝင်ရောက်ခြင်းသို့ ကျွန်ုပ်တို့ ဦးတည်သွားသည်ဖြစ်သည့် အလျောက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာရှင်များ နှင့် ဝန်ထမ်းများ တို့၏ လုံခြုံအန္တရာယ်ကင်းရေးထက် အရေးကြီးသည့်အရာ ကျွန်ုပ်တို့ မရှိကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သိမှတ်ပေးပါ။ ၎င်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ နံပါတ်တစ် ဦးစားပေးချက် ဖြစ်ပါသည်။ ယခု ကျွန်ုပ်တို့၏ “သစ်လွင်သော ပုံမှန်” လေ့လာသင်ယူမှု နည်းလမ်း ပြောင်းလဲဖြစ်ပေါ်နေသည့်အလျောက် ခံနိုင်ရည်ရှိရန်အတွက် ဆက်လက်ပြီး အကောင်းဆုံးကြိုးစားကြပါရန်လည်း အားလုံးအား ကျွန်ုပ် သတိပေးလိုပါသည်။ တစ်ချိန်က Helen Keller ပြောခဲ့သည်မှာ “ကမ္ဘာကြီးဟာ ဆင်းရဲဒုက္ခတွေနဲ့ ပြည့်နှက်နေပေမယ့်လည်း ၎င်းမှာ ကျော်လွှားခြင်း တွေနဲ့လည်း ပြည့်နှက်နေပါတယ်။” ကူးစက်ရောဂါကပ်ကာလနှင့် ဖိစီးမှု တစ်လျှောက်လုံးတွင် ရှေ့ဆက်ပြီး ခိုင်မာအားကောင်းရန် DCSD ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့အား ချီးကျူးဩဘာပေးလိုပါသည်။

**ဌာနဆိုင်ရာ နှင့် ကွင်းဆင်းထဲရှိ တာဝန်ခံမှု ရုံးခန်းသို့ လည်ပတ်မှုခရီးစဉ်**

Dr. Linda Frazer နှင့် တာဝန်ခံမှု ရုံးခန်းရှိ ဌာနဆိုင်ရာအမျိုးမျိုးမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးများတို့အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကြာသပတေးနေ့၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ခရိုင်အတွက် အောက်ပါများအပါအဝင် မိမိတို့ ပံ့ပိုးစီစဉ်ပေးသည့် လုပ်ယန်းဆောင်ရွက်မှု အခြေခံလိုအပ် ချက်များနှင့် ကူညီပံ့ပိုးမှုများအကြောင်းကို မိမိတို့ထံမှ ကျွန်ုပ် လေ့လာသိရှိ ခဲ့ပါသည် -

- ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများအတွက် ဆန်းသစ်သော လေ့လာသင်ယူမှု အခွင့်အရေးများကို ရှေ့ဆောင်လမ်းပြသည့် စဉ်ဆက်မပြတ် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ။
- သုတေသနပြုချက် နှင့် အကဲဖြတ်မှု များမှ အချက်အလက်များကို အသုံးပြုပြီး ကျောင်းများ မည်သည့်နေရာ နှင့် မည်ကဲ့သို့ တိုးတက်ကောင်း မွန်အောင်ပြုလုပ်ရန် ခွဲခြားသတ်မှတ်ခြင်း။
- စွမ်းဆောင်မှု မျှော်လင့်ထားချက်များအား ပိုမိုကောင်းမွန်စွာ ချိန်ညှိရန် ကျောင်းသားများနှင့် ဆရာမများတို့နှင့်အတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း။

ကျွန်ုပ်အား Charter ကျောင်း ခေါင်းဆောင်များနှင့်တွေ့ဆုံစေခဲ့သည့် DeKalb နည်းပညာဆိုင်ရာနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာ အကယ်ဒမီကျောင်း (DATE) ၌ရှိသော အံ့အားသင့်ဖွယ်ရာအဖွဲ့သို့လည်း ကျွန်ုပ် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများအတွက် စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ်ရာ ကောင်းသော အရာများကို စီစဉ်ပေးခဲ့သည့်အကြောင်းကိုပါ လေ့လာသိရှိခဲ့ရသော “ကျွန်ုပ်တို့၏ တွေ့ဆုံခြင်း နှင့် နှုတ်ဆက်ခြင်း” ၌ တက်ရောက်လာသူများအားလုံးတို့နှင့် စကားပြောဆိုရာတွင်လည်း ကျွန်ုပ် နှစ်သက်ဝမ်းသာပါသည်။ Charter ကျောင်းများနှင့် DeKalb နိုင်ငံတကာ ကျောင်းသား စင်တာ တို့အကြား မိတ်ဖက်မှုသည်လည်း အတုယူထိုက်သောအရာဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ် ပြောလိုပါသည်။ အဆိုပါ မိတ်ဖက်မှုများကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အင်္ဂလိပ်ဘာသာလေ့လာသူ (ELL) များစွာတို့သည် တိုးတက်မှုများ ပြုလုပ်နိုင်ကို ကျွန်ုပ် ဂုဏ်ယူပါသည်။ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာသင်ယူမှု အတွေ့အကြုံအပေါ် သင်၏ ဆက်လက် အကြံပြုချက်များအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ဤအကြံပြုချက်များသည် အမြင့်သို့ရောက်ရှိရန်နှင့် ဆက်လက်တိုးတက်မှု ပြုလုပ်ရန် ကျွန်ုပ်အတွက်နှင့် DCSD ၌ရှိသော ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးအတွက် မုချလိုအပ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများ၏ အောင်မြင်မှုရရှိရန် သင်၏ ကတိကဝတ်နှင့် စူးစိုက်နှစ်မြုပ်ထားမှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

DCSD များ ပျော်ရွှင်သော အားလပ်ရက် ဖြစ်ပါစေ။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Mrs. Cheryl Watson-Harris ၊ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး